
 
Valtuustoaloite kotimaisen ruoan tarjoamisesta Heinolan kaupungin toimesta 
khall 15.08.2022 § 126    
1496/00.02.00/2021    
 
 

 
 

Päätös Ehdotukset hyväksyttiin. 
 
Esittelijä kaupunginjohtaja Parkkonen, Jari 
 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää ehdottaa valtuustolle, että se 

 
1. hyväksyy tekniikkatoimialan antaman vastauksen 
valtuustoaloitteeseen ja  
 
2. toteaa asian valtuustoaloitteena loppuun käsitellyksi. 

 
Toimivalta Heinolan kaupungin hallintosääntö 2 luku 7 § ja 17 luku 152 §

  
Valmistelija  palvelupäällikkö Elsi Lääveri, puh. 044 797 6927 ja hallinto- ja 

kehitysjohtaja Hanna Hurmola-Remmi, puh. 044 780 1420, 
etunimi.sukunimi@heinola.fi 

 
Valmistelu                      Esityslistan liitteenä valtuustoaloite. 
 
Jatkokäsittely valtuusto 
 
 
 
tekltk 16.06.2022 § 30  
  
 

 
Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 

 
Valtuustoaloite on pöytäkirjan liitteenä. 

 
Esittelijä teknisen toimen johtaja Houhala, Keijo 
 
Päätösehdotus Tekninen lautakunta päättää  

 
1. merkitä tiedoksi ja osaltaan todeta valtuustoaloitteen käsittelyn 
riittäväksi valmistelutekstissä esitetyllä selvityksellä 
 
2. antaa valmistelutekstin mukaisen selvityksen 
kaupunginhallitukselle ja edelleen valtuustolle vastauksena 
valtuustoaloitteeseen 13.12.2021 Heinolan kaupungin tilaisuuksissa 
tarjoillaan jatkossa vain kotimaista ruokaa, suosien lähiruokaa. 

 
Toimivalta Heinolan kaupungin hallintosääntö 2 luku 7 § ja 17 luku 152 § 
 



Valmistelija palvelupäällikkö Elsi Lääveri, puh. 044 797 6927 ja hallinto- ja 
kehitysjohtaja Hanna Hurmola-Remmi, puh. 044 780 1420, 
etunimi.sukunimi@heinola.fi  

 
Valmistelu Keskustan valtuustoryhmä jätti 13.12.2021 valtuustoaloiteen: 

Heinolan kaupunki tarjoilee jatkossa vain kotimaista ruokaa suosien 
lähiruokaa erilaisissa tilaisuuksissa. 

  
 Heinolan ruokapalvelut ovat sitoutuneet kotimaisten elintarvikkeiden 

käyttöön ja tätä edellytetään myös muilta tarjoilun järjestäjiltä.  
 Voidaankin todeta, että Heinolan kaupunki noudattaa aloitteessa 

mainittuja kriteereitä ruokatarjoilujen suhteen. 
  
 Kiitämme Keskustan valtuustoryhmää tärkeän asian esille 

tuomisesta. 
 
Jatkokäsittely kaupunginhallitus 
  
 
 
 
  
  
 
 
 
  
  
 


